
PAO POE 日本三井 TAFMER XM-7080 薄膜,包装,收缩性薄膜,密封剂

产品名称 PAO POE 日本三井 TAFMER XM-7080
薄膜,包装,收缩性薄膜,密封剂

公司名称 深圳市福禄克科技有限公司

价格 .00/件

规格参数 日本三井:PAO POE

公司地址 深圳市光明区凤凰街道塘家社区张屋新村十三巷
1号1403-7（注册地址）

联系电话 15814619446 15814619446

产品详情

TAFMER-XM是一种由丙烯和-烯烃组成的**低结晶共聚物，非常适合双轴取向聚丙烯(PP)和铸膜密封剂
以及聚燃怒的树脂改性剂。TAFMERXM是用茂金属位化剂开发的。该材料具有优异的低温密封性，在较
宽的温度范围内具有良好的密封性能和良好的防堵性能。作为OPP薄膜的热封层Tafmer-XM是巧克力、
曲奇和饼干等产品的**包装封口机。此外，TAFMER-XM还可以改善聚丙端的低温收缩性能。 TAFMER
XM-7080 TAFMERTXM is a superior, low crystaline copolymer of propylene and alpha-olefin which is perfect for
biaxially oriented polypropylene (Pp) and cast film sealant a welas a resin modlifier for polyolefins. TAFMER XM is
developed with Metallocene catalys. The material has excellent low temperature sealability god sealingperformance in
a wide temperature range and good ant-blocking properties.A a heat eal layer for Opp film, TAFMER XM is an
excellent package sealer forchocolates, cookes and crackes among other tems.in addition,the low temperature
shrink characteristics of pp can be improved with TAFMER XM.TAFMERXM-7080 TAFMERMM-7080, propylene
based polymer is a specialy olelinic resin desianed to improve heal sealing behavior of Polypropylene(Pp) based film.
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